
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/10
z XXXVI posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 5 listopada 2010 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 
907, zakończyła się o godz.1200

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXXV sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan 
Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad następujących projektów uchwał:
1. W sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminu  

płatności.
2. W  sprawie  Lokalnego  Programu  Wspierania  Uzdolnionych  Uczniów  w  Gminie  

Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie,  przy obecności 13 radnych,  wycofała  z porządku obrad 
punkt  “Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  opłaty  targowej,  zasad  ustalania  i  
poboru oraz terminu płatności”.

Rada Gminy jednogłośnie,  przy obecności 13 radnych,  wycofała  z porządku obrad 
punk “Podjęcie uchwały w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnionych Uczniów  
w Gminie Mielnik”.
Ustalony porządek obrad XXXVI sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie  uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi  na działalność  Dyrektora  Zespołu 

Szkół w Mielniku.
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej centy skupu żyta za okres pierwszych 

trzech kwartałów 2010r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2011r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Mielniku.
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania się z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie,  projektów  aktów  prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

11. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Gminy  i  Wójta  Gminy  o  dokonanej  analizie 
oświadczeń majątkowych.

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
13. Wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXXV sesji Rady Gminy jest wyłożony 
na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji  nie  zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, 
zostanie on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

W  związku  z  faktem,  iż  dzisiejsza  sesja  jest  ostatnią  w  obecnej  kadencji  Rady  Gminy,  
informacja Pan Wójta dotyczyła całości działań podejmowanych w trakcie kadencji.
Projekty realizowane z udziałem środków unijnych:

● Projekt “Bug rajem dla turysty” (przystanie, promy, ścieżki rowerowe).
● Budowa nadbużańskiego systemu ratowniczego – zakup wozów strażackich (Sutno i 

Moszczona Królewska).
● Nieznane  lecz  rozśpiewane  –  zakup  strojów  ludowych  dla  zespołu  “Wrzosy”  z 

Wilanowa.
● Zagospodarowanie turystyczne rezerwatu “Góra Uszeście” w Mielniku.
● Krajobrazy  ziemi  mielnickiej  promocją  regionu  –  przewodnik  i  inne  materiały 

promocyjne.
● Budowa  nadbużańskiej  szerokopasmowej  sieci  dystrybucyjnej  –  internet  dla 

wszystkich.
● Adaptacja budynku kina na muzeum regionalne w Mielniku.
● Budowa oczyszczalni ścieków w Mielniku. 
● Budowa  tras  rowerowych  na  obszarze  Polski  wschodniej  –  program  pięciu 

województw, prowadzących przez Gminę Mielnik.
● Budowa  kanalizacji  sanitarnej  wraz  z  modernizacją  stacji  uzdatniania  wody  w 

Mielniku.
● Projekty społeczne organizowane przez szkołę i przedszkole.
● Projekt społeczny organizowany przez GOKSiR.

Projekty realizowane z udziałem środków rządowych:
● Przebudowa drogi gminnej Adamowo-Wilanowo.
● Przebudowa drogi gminnej Radziwiłłówka-Grabarka. - z tzw. schetynówek pozyskano 

środki na budowę drogi asfaltowej.
● Przebudowa drogi Koterka-Tokary o długości ok. 5 km (50 % środków uzyskano w 

ramach tzw.schetynówek).
● Zakup płaskodennej łodzi ratowniczej dla OSP Mielnik.
● Rozbudowa infrastruktury  biblioteki  –  pozyskano  środki  z  Ministerstwa  Kultury  i 
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Dziedzictwa Narodowego.
● Dofinansowanie  z  Ministerstwa  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  do  XX 

Muzycznych Dialogów nad Bugiem.
Projekty z udziałem środków Powiatu Siemiatyckiego:

● Remont ulicy i chodnika w ulicy Brzeskiej w Mielniku.
Projekty realizowane z udziałem środków gminnych:

● Budowa świetlicy wiejskiej w Osłowie.
● Remonty świetlic  w pozostałych miejscowościach gminy (Pawłowicze,  Homoty,  w 

Mętnej rozpoczynają się prace).
● 15 listopada br. zakończy się budowa tarasu widokowego nad kopalnią.
● Położono emulsję asfaltową na odcinku ulicy Brzeskiej w Mielniku.
● Zlikwidowano wyciek wody na ulicy Brzeskiej w Mielniku.
● Położono kawałek chodnika od Przedmieścia do centrum Mielnika.
● Remontowano drogi dojazdowe do pól i lasów w całej gminie.
● Realizowane są programy szczepień przeciw grypie, dziewczynek przeciwko rakowi 

szyjki macicy i niemowląt najbardziej zaawansowanymi szczepionkami.
● Działa pomoc lekowa ( projekt zgłoszony przez grupę radnych).

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 
sesjami.

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Adama Toboty
1. Czy w roku bieżącym zostaną wykonane przykanaliki na ulicach w Mielniku.
2. Czy są zakupione szczepionki przeciw grypie?

Zapytanie Pana Jana Zduniewicza
1. W związku z wcześniejszą wypowiedzią Wójta  Pan radny zapytał,  kto i  z jakiego 

tytułu rzucał mu kłody pod nogi w związku z realizacją oczyszczalni ścieków.

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Czy wyłoniono  wykonawcę  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  kto  to  jest,  za  jaką 
kwotę i kiedy plan zostanie wykonany?

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
1. Czy zostanie zrobiona droga do Pana Wiesława Kapelko?
2. Czy w Radziwiłłówce zostanie poprawiona droga Krawczanka, na odcinku wjazdu do 

lasu?

Zapytanie Pana Andrzeja Kałanczyńskiego
Pan  radny  poinformował,  że  przystanki  autobusowe  we  wsiach  oklejane  ogłoszeniami 
różnych firm, należy coś z tym zrobić.



4

Do punktu 6.

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność 
Dyrektora Zespołu Szkół w Mielniku.
Poinformował,  że  pierwsza  część  uzasadnienia  uchwały  jest  opinią  Komisji  Rewizyjnej, 
opinia ta nie rozstrzygała sprawy. Drugą część uzasadnienia napisał Pan Wójt, posiłkując się 
opinią  inspektora  ds.  oświaty  Pani  Beaty  Jonio-Nikitorowicz  oraz  protokołem  z  kontroli 
Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Pan Jan Zduniewicz
Zapytał,  skąd wynika  przekonanie  Pana  Wójta,  że  nie  naruszono przepisów prawnych  w 
zakresie zasad zatrudniania i wynagradzania nauczycieli. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii Komisji w tej sprawie.

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji w sprawie skargi na 
Dyrektora Zespołu Szkół.

(w zał. na str........prot.)

Pan Wójt wyjaśnił, że do wyłącznej kompetencji Pani Dyrektor należy przyznanie dodatku 
motywacyjnego, Pani Arbaczewska otrzymała go w wysokości 15 %, w sytuacji gdy Rada 
Gminy uchwaliła dodatek w wysokości 11 %.
Kuratorium oświaty nie jest władne do wypowiadania się w tej sprawie, ponieważ odpowiada 
tylko za program nauczania.

Pani Barbara Terpiłowska stwierdziła,  ze sprawę tę powinna zbadać rada pedagogiczna, 
brak jest jej opinii.

Pani Maria Boguszewska również opowiedziała się z tym, aby rada pedagogiczna zajęła się 
tą sprawą.

Pani Alicja Sawczuk – Dyrektor ZGK
Poinformowała, że zawsze starała się aby konflikt nie obejmował pozostałych nauczycieli. 
Pani Arbaczewska nie zgłaszała wcześniej pod jej adresem uwag czy zarzutów dotyczących 
zarządzania szkołą.

Pan  Jan  Zduniewicz stwierdził,  że  zgadza  się  z  tym,  że  to  Dyrektor  Szkoły  ocenia 
pracowników. Zaproponował,  aby Pani inspektor ds.oświaty zbadała tę sprawę pod kątem 
przestrzegania przepisów dotyczących wynagradzania i oceniania nauczycieli.

Pan Kazimierz Tobota zgłosił formalny wniosek, aby Rada Gminy oddaliła skargę.

Pan Sekretarz Gminy wyjaśnił,  że Rada Gminy nie ma takiej możliwości, uchwała w tej 
sprawie musi zostać podjęta. Sprawa ta zapewne znajdzie swój dalszy ciąg przed sądem.

Rada Gminy 8 głosami za, przy 6 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr 
XXXVI/164/10 w sprawie rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Zespołu Szkół  w 
Mielniku.

(w zał. na str..........prot.)
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Przybyły  na sesję  Kierownik  Gminnego  Ośrodka Zdrowia  w Mielniku  Pan Jan Stawski 
udzielił  odpowiedzi  na  zapytanie  Pana  Adama  Toboty,  dotyczące  zakupu  szczepionek 
przeciw  grypie.  Poinformował,  że  szczepionki  są  zakupywane  partiami,  pierwsza  pula 
zakupionych  szczepionek  wynosiła  100  sztuk..  Ponieważ  było  małe  zainteresowanie 
szczepieniami obecnie rozwiązano to w taki sposób, że prowadzone są zapisy na szczepienia 
po 10 osób i tak jest kupowana szczepionka. Do dzisiaj zaszczepiono 110 osób.

(po przerwie)

Do punktu 7.

Pan Wójt  przedstawił  projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej  centy skupu żyta  za 
okres pierwszych trzech kwartałów 2010r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2011r. 
Zaproponował cenę 1 kw. żyta w wysokości 20 zł.

Pani Maria Boguszewska zgłosiła wniosek w sprawie obniżenia ceny 1 kw. żyta do kwoty 
15 zł. Wniosek swój uzasadniła trudną sytuacja rolników w naszej gminie.

Pan Wójt przypomniał,  że rolnicy korzystają ze zwolnienia w podatku od nieruchomości, 
ponadto wiele osób nie prowadzi działalności rolniczej, nie uprawiają ziemi, opłacają tylko 
składki KRUS, zaś ziemię chcą przekształcić w działki budowlane i sprzedać.

Pan Adam Tobota poparł wniosek Pani Marii Boguszewskiej w sprawie obniżenia ceny żyta 
do kwoty 15 zł./kw. Sytuacja rolników jest trudna, od nowego roku zdrożeją wszystkie media 
i będzie jeszcze trudniej.

Rada Gminy 6 głosami za, przy 5 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się, 
przyjęła  wniosek Pani  Marii  Boguszewskiej  w sprawie  obniżenia  ceny żyta  do kwoty 15 
zł./kw.

Rada Gminy 6 głosami za, przy 5 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się 
podjęła uchwałę nr  XXXVI/165/10 w sprawie obniżenia średniej centy skupu żyta za okres 
pierwszych trzech kwartałów 2010r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2011r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 8.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2010r.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXVI/166/10 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXVI/167/10 w  sprawie  zmian  w  statucie  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Mielniku.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 10.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania się z organizacjami pozarządowymi i podmiotami o 
których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie, 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXVI/168/10 w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  się  z 
organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  o  których  mowa  w  art.3  ust.3  ustawy  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 11.

Pan Przewodniczący Rady złożył informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 
radnych.
Zapoznał radnych z analizą oświadczeń majątkowych dokonanych przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Siemiatyczach i Wojewodę Podlaskiego.

Pan  Wójt  Gminy przedstawił  informację  na  temat  dokonanej  analizy  oświadczeń 
majątkowych pracowników Urzędu Gminy.
Pan Wójt nie wniósł uwag do złożonych oświadczeń majątkowych pracowników.

Rada Gminy przyjęła  do wiadomości  informację Przewodniczącego Rady Gminy i 
Wójta Gminy o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych.

Do punktu 12.

Odpowiedź na zapytanie Pana Adama Toboty
1. Przykanaliki na drogach zostaną wykonane.
2. Odpowiedzi udzielił Pan Jan Stawski w pkt. 6 porządku obrad – str. 4-5 prot.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Plan przestrzennego zagospodarowania jest robiony – umowa nr 7/10 zawarta z Konsorcjum 
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Adamczewski, Mulczyński i Marciniak z Włoszakowic na kwotę 196 tys.zł.+VAT, co daje 
łączną  kwotę  239.120,00 zł.  Umowa ma  być  zrealizowana  w ciągu  20 miesięcy  od daty 
podpisania (zawarta została 21 października br.). 

Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Zduniewicza
Pan  Wójt  stwierdził  że  nie  jest  w  stanie  odpowiedzieć  na  zapytanie  Pana  Zduniewicza, 
ponieważ Pan Zduniewicz zna odpowiedź – sam podpisywał  się pod niektórymi  pismami 
kierowanymi  do  Pana  Wojewody  lub  Marszałka  Województwa  Mazowieckiego,  co 
spowodowało przesunięcie terminu rozpoczęcia wykonania dokumentacji.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
W kwestii budowy drogi do Pana Kapelki i naprawy Krawczanki podjęte zostaną działania 
mające na celu znalezienie wykonawcy tych prac.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Kałanczyńskiego
Powinniśmy  wszyscy  zwracać  uwagę  i  interweniować  na  oblepianie  przystanków 
autobusowych różnego rodzaju plakatami. Zwrócił się do Dyrektora GOKSiR, aby plakaty 
dotyczące  organizacji  imprez  nie  były  klejone  na  przystankach.  Zaapelował  również  do 
kandydujących  w  wyborach,  aby  także  swoich  plakatów  wyborczych  nie  kleili  na 
przystankach.

Do punktu 13.

Pan  Przewodniczący  Rady powitał  przybyłych  na  sesję  Pana  Zenona  Żukowskiego  – 
Zarządcę  Przedsiębiorstwa  PKS  w  Siemiatyczach  i  Pana  Tadeusza  Lepuckiego  – 
członka Rady Nadzorczęj PKS.

Pan  Zenon  Żukowski poinformował  o  zawieszonych  kursach  autobusowych  na  terenie 
gminy.  Kursy  zostały  zwieszona,  ponieważ  kondycja  finansowa  firmy  jest  zła  i  nie  ma 
możliwości  ich  finansowania.  Przeprosił  wszystkich  za zaistniałą  sytuację.  Niektóre kursy 
zostały zmienione, jeden z zawieszonych kursów (do Niemirowa) przywrócono.
Pan Żukowski poinformował o dobrej współpracy PKS z władzami gminy.  W PKS trwają 
zmiany własnościowe, dokonano modyfikacji wielu kursów.

Pan Tadeusz Lepucki
Firma  nie  jest  zadłużona,  lecz  z  racji  konkurencji,  cen  biletów,  cen  paliwa,  zyski  firmy 
zmniejszyły się. Długa i mroźna zima poważnie nadwyrężyła kondycję PKS.

Pani  Maria  Boguszewska podziękowała  za  przywrócenia  kursu  autobusowego  do 
Niemirowa. Poprosiła również o przywrócenie kursu o godz. 900 do Mielnika 

Pan Zenon Żukowski – jeśli będą pasażerowie, to PKS sfinansuje kursowanie autobusu na 
tej trasie. Jeśli pasażerów nie będzie, to za kurs trzeba zapłacić z budżetu gminy. Wszystko 
jest w rekach radnych i od ich decyzji zależy, czy kursy autobusowe zostaną przywrócone.

Pan  Wójt poinformował,  że  jeżeli  chcielibyśmy  finansować  z  budżetu  gminy  kursy 
autobusów, to powinno to być w drodze przetargu.
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Pani Olga Pogrebniak zapytała czy wchodzi w grę jakieś połączenie z Radziwiłłówką.

Pan  Przewodniczący  Troc stwierdził,  że  sprawę  kursowania  autobusów  PKS  należy 
rozwiązać kompleksowo w całej gminie. Nie może to być na zasadzie przywrócenia jakiegoś 
pojedynczego kursu, co nie załatwi problemu i niczego nie rozwiąże.
Pan Sekretarz Gminy zwrócił  uwagę, że PKS źle  potraktował  część wschodnią powiatu 
siemiatyckiego, podał przykład braku kursu powrotnego z Mielnika do Wilanowa i Tokar.
Stwierdził,  że  nie  można  na  samorządy  przerzucać  obowiązku  finansowania  kursów 
autobusowych, pieniędzy na ten cel należy szukać wewnątrz spółki. Zdaniem Pana Sekretarza 
w PKS zbyt mało jeździ małego taboru. 

Pan Wójt przedstawił Radzie Gminy informację o podmiotach w których wykonywana jest 
kara  ograniczenia  wolności  oraz  praca  społecznie  -użyteczna  oraz  opinię  Prezesa  Sądu 
rejonowego w Bielsku Podlaskim dotyczącą potrzeb w zakresie wykonywania pracy przez 
skazanych.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że odpowiedź Pana Wójta na zapytanie zmusza Pana radnego do zabrania głosu. 
Pan Zduniewicz potwierdził,  że tak jak wielu tu obecnych i wielu radnych był  przeciwny 
proponowanej lokalizacji oczyszczalni. Na II sesji Rady Gminy, wspólnie z Wójtem, ustalono 
miejsce  lokalizacji  oczyszczalni  a  mimo  tego  Wójt  dopiął  swego  i  wbrew  woli  Rady 
zlokalizował ją tam, gdzie pierwotnie założył. 
Pan  radny  poinformował,  że  w  Mielniku  słyszy  wiele  głosów  twierdzących,  że  Wójt 
Wichowski na odejście zostawia nam nam przy Głogach pomnik, który nie jest oczyszczalnią 
ale śmierdzielnią.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że reprezentując przez tyle lat Gminę Mielnik, czuł się dumny z tego powodu.
Przypomniał,  że  mimo  różnicy  zdań  niejednokrotnie  uchwały  były  podejmowane 
jednogłośnie.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  swoje  sukcesy  zawdzięcza  przede  wszystkim  swoim 
współpracownikom, jest to dobra, młoda i wykształcona kadra.
Podziękował wszystkim za współpracę, życzył zdrowia, pomyślności i dobrych wyborów.

Pan Adam Tobota
Podziękował  za  dotychczasową  współpracę,  życzył  radnym,  którzy  będą  ponownie 
kandydować, pozytywnej weryfikacji przez wyborców.

Pani Barbara Terpiłowska poinformowała, że nie kandyduje w najbliższych wyborach do 
Rady Gminy, podziękowała za współpracę i złożyła życzenia sukcesów w pracy zawodowej i 
życiu osobistym.

Pan Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za współpracę – kierownictwu Urzędu 
Gminy,  pracownikom,  radnym,  sołtysom,  kierownikom  jednostek  organizacyjnych. 
Wszystkim, którzy kandydują na następną kadencję życzył osiągnięcia sukcesu.
Pan  Przewodniczący  stwierdził,  że  przez  4  lata  starał  się  nie  dzielić  Rady,  być 
Przewodniczącym wszystkich radnych i godnie reprezentować Radę. Ocenę swoich działań 
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pozostawia radnym i wyborcom.

Do punktu 14.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XXXVI  sesji  Rady  Gminy,  ostatniej  w  tej 
kadencji, Pan Przewodniczący podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej 
posiedzenie.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                           Stefan Troc
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